



تعلن شركة الخطوط السعودية للتموين عن تجديد عقدها مع المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعودية

تعلن شركة الخطوط السعودية للتموين عن تجديد عقدها المبرم مع المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعودية والذي ينتهي بتاريخ 2019/12/31م وذلك لفترة عقدية تقدر ب (10) عشرة سنوات كأطول مدة يتعاقد الطرفين عليها في عقد تموين الطائرات مما يؤكد عمق الشراكة والثقة المتبادلة بين الطرفين وذلك اعتباراً من تاريخ 2020/01/01م وحتى 2029/12/31م، وتقوم شركة الخطوط السعودية للتموين بمقتضى هذا العقد بتزويد رحلات الخطوط السعودية الداخلية والدولية بالوجبات الغذائية والمشروبات وعدد من الخدمات المساندة الأخرى. وتبلغ القيمة التقديرية للعقد (12,000,000,000) إثني عشرة مليار ريال سعودي، وتتوقع الشركة أن يساهم هذا العقد بشكل إيجابي في نتائجها المالية اعتباراً من الربع الأول من عام 2020م، إضافة الى مساهمته في استدامة أعمال الشركة وزيادة تدفقاتها النقدية وتعزيز منظومة أعمالها مع الخطوط السعودية، وبموجب هذا العقد ستستفيد الشركة من النمو المتزايد في أسطول الخطوط السعودية والزيادة المرتقبة في عدد رحلاتها ومسافريها باعتبارها إحدى الشركات الرائدة في مجال النقل الجوي على المستوى المحلي والدولي.

علماً بأن المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعودية تعد أحد كبار المساهمين بالشركة وطرف ذو علاقة.

SAUDI AIRLINES CATERING COMPANY (SACC) ANNOUNCES THE RENEWAL OF ITS IN-FLIGHT CATERING AGREEMENT WITH SAUDI ARABIAN AIRLINES EST.

Saudi Airlines Catering Company (SACC) announces signing a renewed version of its in-flight catering agreement with Saudi Arabian Airlines Est. (Saudia), which currently ends on 31st December 2019 and is renewed to be effective for a period of ten (10) years representing the longest contractual period between the two parties in relation to inflight catering services, confirming the depth of partnership and mutual trust between the two parties. The renewed contract shall take effect starting from 1st January 2020 through 31st December 2029, and shall govern SACC's performance of in-flight catering services for Saudia's domestic and international flights as well as a number of other support services. The provisional value of the agreement is equal to twelve billion Saudi Riyals (SR 12,000,000,000) whereby SACC expects this amount to be positively reflected on its financial results starting from the 1st quarter of 2020, as well as to SACC's business sustainability, cash flow continuation, and enhancement of its business relationship with Saudi Arabian Airlines Est. SACC is also expected to greatly benefit from the increasing growth of Saudia's fleet and the expected increase of its number of flights and passengers, being one of the leading companies in the air transport field at a local and international level.

It is further noted that Saudi Arabian Airlines Est. is one of the major shareholders of SACC, and is a related party to it.